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PROTOKÓŁ Nr 19/2016 

posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży 

odbytego w dniu  21 listopada 2016 r. 

pod przewodnictwem Pana Rafała Lewandowskiego 

– Przewodniczącego Komisji 

______________________________________________ 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście. 

Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2017 r. 

2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie – za – 4 i przystąpiono do jego 

realizacji. 

 

Ad. 1  
 

Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2017 r. 

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Przedstawiła projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2017 rok ze szczególnym 

uwzględnieniem sportu oraz projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2017-2028. 

Projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2017 rok i projekt uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2017-

2028 (stanowi załącznik do protokołu XXV sesji Rady Miejskiej Inowrocławia z 

dnia 19 grudnia 2016 r.).  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytanie do przedstawionych projektów uchwał?  

 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

Na str. 50 w § 6050 Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych, w ppkt. 3 

budowa siłowni.  

Gdzie maja być usytuowane? 
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Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Na pewno w Szymborzu i Mątwach, a jeszcze w dwóch punktach, które są  

w trakcie ustalania.  
 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

Na tej samej stronie w paragrafie  6210 Dotacje i inwestycje,  znajdują się zapisy: 

- modernizacja Stadionu nr 2 przy ul. Orłowskiej 48 wraz z doposażeniem –  

110 tys. zł, 

- zakup ogrodzenia i częściowa wymiana na obiektach sportowych – 120 tys. zł.   

Natomiast na str. 91 w pkt. d) znajduje się zapis: „wydatki inwestycyjne 

obejmujące modernizację stadionu nr 2 przy ul. Orłowskiej, dosprzętowienie  

i doposażenie obiektów sportowych, naprawa ogrodzenia, wymiana nawierzchni 

boiska przy ul. Krzywoustego 19c – 350 tys. zł.  

Proszę wyjaśnić dlaczego takie różnice?  
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Na str. 50 w pierwszej rubryce pt. „Łączne koszty finansowe”, w pozycji pt. 

„Dotacje na inwestycje” jest zapisana kwota 570 tys. zł. Z tego na modernizację 

Stadionu nr 2 przy ul. Orłowskiej 48 wraz z doposażeniem przeznaczonych jest 

ogółem 110 tys. zł. Na ten konkretny cel Miasto przeznacza z budżetu 50 tys. zł, a 

resztę pokrywa OSiR ze swoich środków, bo jest to zadanie OSiRu. Miasto tylko 

współfinansuje. Natomiast na zakup ogrodzenia i częściową wymianę sprzętu na 

obiektach sportowych przeznaczonych jest  120 tys. zł, z czego 65 tys. zł 

współfinansuje Miasto, a resztę OSiR. Tak jak poprzednio jest to zadanie  OSiRu. 
 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

Czyli rozumień, że jest to rozbite? 
 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Czy zostały zwiększone środki na wydatki związane z funkcjonowaniem klubów 

sportowych? Jak to się ma do lat poprzednich? 
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Nie było takiej analizy.  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Jakie będą środki na kluby sportowe?  
 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Środki są podzielone. Wnioski rozpatrywane są przez komisję powołaną przez 

Prezydenta. Na pewno kwoty są wyższe niż w roku bieżącym.  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie wodzę więcej chętnych do zadawania pytań, przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na  

2017 rok?  
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Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2017-

2028? 

 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

Opinia Komisji stanowi – załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Ad. 2 
 

Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił propozycje do planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r.  

Na styczeń: 

- Omówienie imprez sportowych w Mieście na 2017 rok. 
 

Na luty: 

- Podsumowanie wyników sportowych w Mieście za 2016 rok. 

- Analiza potrzeb inwestycyjnych w zakresie kultury fizycznej i sportu na terenie 

miasta. 
 

Na marzec: 

- Sprawozdanie z działalności Osir-u w okresie zimowym.  
 

Na kwiecień: 

………………….. 
 

Na maj: 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2016 r. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2017 r. 
 

Na czerwiec 

- Propozycje wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży współfinansowane 

przez Miasto. 
 

Również punkty stałe: 

- Sprawy wymagające opinii Komisji. 

- Sprawy bieżące. 

Proszę o propozycję na kwiecień. Czy może są inne propozycje?  

 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Czy będziemy kontynuować spotkania z przedstawicielami klubów sportowych?  
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Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Jestem za tym, aby kontynuować te spotkania. 
 

Grzegorz Piński – członek Komisji: 

Na kwiecień proponowałbym – przegląd obiektów  sportowo-rekreacyjnej przed 

sezonem letnim. 
 

Jarosław Kopeć – członek Komisji: 

Na luty musimy wpisać sprawozdanie z działalności Komisji za 2016 rok. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuję za propozycje, które będą uwzględnione w planie pracy. Przystępujemy 

do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

planu pracy Komisji na I półrocze 2017 r. wraz z wniesionymi propozycjami?  
 

Glosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
 

Plan pracy Komisji na I półrocze 2017 r. uzyskał pozytywną opinię Komisji – 

załącznik nr 4  do protokołu.  

 

Ad. 3 
 

Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 
 

Ad. 4 
 

Sprawy bieżące. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił odpowiedź na wniosek Komisji podjęty na posiedzeniu w dniu  

14 października br. w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie Miasta 

Inowrocławia na 2017 rok na remont bieżni przy Szkole Podstawowej nr 4 – 

załącznik nr 5  do protokołu. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

Komisja trwała od godz. 8
00

 do godz. 8
45

. 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

Rafał Lewandowski 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 


